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Številka: 900-8/2016/2 

   Datum: 14. 6. 2016 

 

 

ZAPISNIK 3. redne seje Sveta staršev OŠ Bičevje 8. 6. 2016 

 

Prisotni: Teja Lenardič – 3. a, Mojca Premerl – 3. b., Petra Lebeničnik – 4. b., Maja Bertoncelj – 5. 

b., Barbara Vokal Nemec – 6. b., Rok Tomšič – 7.b., Igor Žagar - 8. A – namestnik, Martin Zemljič - 

8. b. 

 

Opravičeno odsotni: Zarika Snoj Verbovšek – 1. a., Strajnar Martin – 1. a.- namestnik, Katarina 

Klepec - 2. b., Marija Burnik – 8. a., Ingrid Merlak – 9. a 

 

Odsotni: Sergej Kalan – 1.b, Sabina Knaus – 2.a., Katarina Klepec -2.b., Marjanca Lekše -4.a., 

Nataša Milivojevič -6. a., Robert Jamnik – 7.a., Mojca Štraus – 9.b. 

 

Prisotni vabljeni: Miriam Stanonik, ravnateljica, Maja Novljan, pomočnica ravnateljice, Andreja 

Gorenc, predstavnica OŠ Bičevje v ASSLOŠ. 

 

Dnevni red:  

1. Potrditev dnevnega reda 3. redne seje staršev. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje Sveta staršev OŠ Bičevje. 

3. Predstavitev nadstandardnega programa za šolsko leto 2016/2017. 

4. Učbeniki in delovni zvezki za šolsko leto 2016/2017. 

5. Pregled realizacije Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2015/2016. 

6. Koledar do konca šolskega leta. 

7. Pobude, predlogi in vprašanja. 

 

 

Predsednik sveta staršev gospod Martin Zemljič pozdravi vse prisotne člane sveta staršev in ugotovi, 

da seja ni sklepčna. 

Prisotnih je bilo 8. predstavnikov razredov, opravičili so se predstavniki 4. razredov, 6. 

predstavnikov pa se seje ni udeležilo.  

Predlaga, da se opravi neformalni del seje, prisotne člane se seznani z nadstandardom, seznamom 

delovnih zvezkov za šolsko leto 2016/2017, na kratko se pregleda realizacija Letnega delovnega 

načrta za šolsko leto 2015/2016 ter predstavi koledar do konca šolskega leta. 

 

Uradni  del seje se je zaključil ob 17:20. 

 

Predsednik predlaga, da se za potrditev nadstandarda ter delovnih zvezkov v prihodnjih dneh pripravi 

dopisna seja, saj morajo starši sezname delovnih zvezkov potrditi do 10. 6. 2016.  

Prisotni člani seje sveta staršev se s predlogi strinjajo.  

 

Neformalni del seje se je pričel z razpravo o predlogu nadstandarda za šolsko leto 2016/2017.  

Prisotni starši so bili seznanjeni z nadstandardom in tudi s težavo z rezervacijo zimske šole v naravi. 

Šoli ni bil dodeljen termin v Centru šolskih in obšolskih dejavnosti za izvedbo zimske šole v naravi, 

zato bo šola morala poiskati drugo možnost. Učenci, ki se ne udeležujejo izven šolskih dejavnosti, 
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opravijo enako število ur pouka  oziroma dnevov dejavnosti na šoli in sicer v sklopu alternativnega 

programa. 

 

Nadaljevala se je razprava o delovnih zvezkih, o ceni delovnih zvezkov, o smiselnosti in uporabnosti 

le-teh. Prisotni starši so se strinjali, da je cena delovnih zvezkov absolutno previsoka.  

Delovna skupina, ki se je ustanovila na februarski seji letos, se ni sestala s strokovnimi aktivi, zato 

pri izboru delovnih zvezkov starši niso aktivno sodelovali. O količini in izboru delovnih zvezkov so 

se strokovni delavci odločali sami.  

Delovna skupina za izbor delovnih zvezkov, bo od septembra dalje začela z aktivnim sodelovanjem s 

strokovnimi aktivi pri izboru za prihodnje šolsko leto.  

Prisotni člani sveta staršev so se odločili, da se izpelje dopisna seja za potrditev delovnih zvezkov za 

šolsko leto 2016/2017.  

Nekatere starše zanima, če v primeru ne potrditve delovnih zvezkov, učitelji vseeno lahko zahtevajo 

le-te. Odgovor vodstva je, da učitelji delovnih zvezkov za izvedbo pouka, ne bodo uporabljali in d 

učencev ne smejo zahtevati, da jih imajo.  

 

Ravnateljica na kratko predstavi realizacijo Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2015/2016. 

Izpeljani  so bili vsi projekti, ki so bili načrtovani. Med šolskim letom pa se je šola pridružila še 

drugim projektom, ki so jih učitelji uspešno izpeljali. 

Prisotni straši pohvalijo udeležbo učencev na pevski reviji v Budimpešti. Otroci so bili zelo 

zadovoljni.  

Ravnateljica povabi starše k ogledu razstave Navinškovih šol, ki je trenutno v avli naše šole. Pove, 

da se pripravlja tudi prireditev ob praznovanju 50-letnice, datum praznovanja je že določen in sicer je 

to 20. 10. 2016.  

 

Prisotnim staršem je ravnateljica odgovorila na prejeti vprašanji in sicer: 

 

- 16-06-01 - Izvajalec prevoza »ne more biti pripet« 

 

Pomočnica ravnateljice pove, da je z omenjeno problematiko seznanjena Policijska postaja Vič. 

Prisotni starši so mnenja, da morajo biti učenci in voznik pripet na avtobusu ter da mora biti voznik 

avtobusa zgled učencem ter v prvi vrsti poskrbeti za varnost otrok. Vodstvo šole bo opozorilo 

prevoznika ter zahtevalo, da se te stvari uredijo. 

 

- 16-06-02 – Zavrnitev prilagoditve testiranja šolskih novincev 

 

Pomočnica ravnateljice razloži zaplet, ki je nastal pri določanju termina testiranja bodočega 

prvošolca. Testiranje so starši morali opravili pri drugem psihologu, saj se v terminu, ki ga je 

določila šola, bodoči prvošolec testiranja ni mogel udeležiti.   
 

Neformalni del seje se je zaključil ob 18:55. 

 
 
 
Zapisala:                                                                                                     Predsednik sveta staršev: 
Jožica Marinko                                                                                                        Martin Zemljič 
  
  
 


